
 
 
 

Til stede: Calle Andersen (CA), Folker den Braber (FdB) til 20.00, Eli Rikter Wiborg (EW), Ottar 
Wille (OW) og Espen Guttormsen (EG) 
 

Forfall: Kristian Ruth (KR), Silje With (SW), Jeanette Arntzen (JA), Øistein Skyberg (ØS), 
Gunnar Pharo (GP) 

 
 

VEDTAKSSAKER 
SAK 01/06/22 Godkjenne protokoll styremøte 5/2022 

 
Styret godkjente protokollen som forelagt. 
 

SAK 02/06/22 Behandle tilbakemeldingen fra Bryggelaget 
 
Styret besluttet at neste skritt vil være å kontakte nevnte jurist for en juridisk betraktning før 
man har et møte med kontrollkomiteen og Bryggelaget. 
 

  

ORIENTERINGSSAKER 
SAK 03/06/22 Daglig leder gir en kort statusrapport 

 
Sjøsprøyt 
EG ga en kort orientering om status på sjøsprøyt. Etter møte med Rektor kan han informere 
om at det mangler noen instruktører på de 2 første ukene. Det er fortsatt variabel 
seilkompetanse blant de som søker jobbene. Dette gjør at man velger å omorganisere noe, 
slik at man parrer en med manglende kompetanse med en med litt mer kompetanse, slik at de 
to gruppene sikres seilkompetanse når de skal på vannet. 
 
Jenter setter kursen 
EG orienterte om stor interesse for prosjektet. Det er foreløpig ca. 40 betalende jenter/damer. 
Disse er foreløpig delt i to grupper. Den ene gruppen seiler Express og den andre seilere 
Andunger. Vi bør antakeligvis få noen flere instruktører. Uavhengig av antall instruktører 
mener EG at man bør sette et tak på ca. 40 seilere per gang. Dersom interessen overstiger 
dette må vi sette første man til mølla prinsippet, alternativt se på muligheten for at man 
benytter private båter. 
 

SAK 04/06/22 Regnskapsrapport per 30.04 med prognoser 

 Info/rapport fra de følgende komiteer  
 

• Info/marked 

• Sport 

• Anlegg 
Info/marked 
EW ga en grundig informasjon om infoarbeidet, samt pekte på områder man har 
forbedringspotensiale. Styret debatterte blant annet et infoskriv og eventuelt hvilken 
målgruppe man prioriterer. 

Styremøte Asker seilforening august 2021 
Sted: Asker Seilforening 
Dato: 30.08.21 

Protokoll ST – møte ASF 6/2022 
Sted: Asker SF klubbhus på Tangen 
Dato: 30.05.22 
Kl: 18.00 – 22:15 
 



Sport 
EG ga en kort orientering om sport. Trenersituasjonen er fortsatt ikke tilfredsstillende, da vii 
fortsatt mangler trener for brett. Onsdagsregattaene er godt i gang med god deltakelse.  
 
Anlegg 
Jollerampe leveres og monteres 31. mai. Det er innkjøpt materialer til fotlist til bryggekant. 
Betongkant må slipes før montering. Det foregår fortløpende vedlikehold på anlegget 
deriblant listing rundt dør på jollebu. Jollerampe mot øst begynner å bli moden for utskifting. 
En av fire lemmer er fjernet dadet er råte i treværk. Stor takk til jolleforeldre som har ryddet i 
bøyeboden.  
 
 

DISKUSJONSSAKER 
SAK 05/06/22 Konstituere ny arrangementskomite. I den forbindelse har Allan Bjørnstad, Eirik 

Tenningen og Valborg Stiansen blitt invitert. 

Kommende arrangementer: 

• NM Andunge og Finnjolle 

• Askeroptimisten 

• 90 - års jubileum 

• Frivillighetsfest 

• Formannsmiddag 

Eirik Tenningen ga en kort informasjon om NMene. Børsholmen er ledig for 

arrangementet og Finnjollegruppa tar ansvar for den sosiale delen. Det mangler 

forøyeblikket en regattasjef med arrangør 3 autorisasjon. Man trenger 7 personer 

inkludert regattasjef. Eirik Tenningen tar ansvaret for arrangementet. 

Styret sammen med de inviterte debatterte hvordan man kan motivere flere til å ta en 

utdannelse og eventuelt hvilke «gulrøtter» man kan benytte for å motivere flere til å 

ta en frivillighetsrolle. 

Allan poengterte at det er viktig at de store arrangementene er «styre eid», slik at det 

settes i system. Det ble fremlagt forslag på navngitte personer som man anser som 

naturlig deltakere i en arrangementskomitè.  

Etter kort debatt i styret er det enighet om viktigheten av å opprette en egen 

arrangementskomité inn under sport.   

SAK 06/06/22 Info/marked 

Som følge av mye henvendelser i oppstarten av sesongen debatterte styret 

muligheten for å gi bedre informasjon på websidene. Dette for å gi bedre og mer 

forutsigbar informasjon til medlemsmassen. Bl. a. Ble det besluttet å flytte «kontakt 

oss» opp på fanen på forsiden, samt endre innholdet og med flere kontaktpunkter.  

 

 



SAK 07/06/22 Dugnad og sommeravslutning for styret 

CA foreslo en dugnad på kontoret og i gamlestua med sosial avslutning tirsdag 

14.juni. Dette ble tilsluttet. 

SAK 08/06/22 Bemanning til «Holmen dagene» 

Holmendagene er lørdag 11. juni. Det kunne vært ønskelig med en Andunge, en RS 

Feva, en J/70 og en Optimist til stede, sammen med noen som kan si noe om 

foreningen. Styret ba EG se om et var noen av trenerne som kunne ta dette mot en 

kompensasjon. 

SAK 09/06/22 Bemanning Seilsportsligaen. Hva er målet med deltakelse? 

Utsatt til neste møte.  

  

EVENTUELT 

SAK 11/06/22 Eventuell endring av protokoll rutine dersom den skal på web. 
  
Styret besluttet at protokollene skal legges på web. 
 

 
 
Neste styremøte er foreslått til 23.08.22 


